
RADA MIEJSKA
W MQSIE

Protokól nr 47/13
z posiedzenia Komisji Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbylo się w dniu 3 czerwca 2013 r.,
w Sali Reprezentacyjnej Mosińskiego Ośrodka Kultury, ul. Dworcowa 4

Posiedzenie otworzyła o godz. 18.40 Przewodnicząca Komisji Inwestycji,
Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego Maria Krause. W obradach udział wzięli
członkowie wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście
według załączonej listy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Kierownik Referatu Geodezji i Nieruchomości Aleksandra Czuryło wraz z zastępcą
burmistrza Sławomirem Rataj czakiem przedstawiła szczegóły dotyczące projektu
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifkaty od opłat z tytułu
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości,
którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołz.
W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu
Przestrzennego przyjęła w związku z projektem wyżej wymienionej uchwały
wniosek nr 1 — 7 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”, wniosek nr 2 — 7 głosami „za”,
przy 1 głosie „przeciw”, wniosek nr 3 — 4 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw”
i 1 głosie „wstrzymującym się” oraz wniosek nr 4 — 6 głosami „za”, przy 2 głosach
„przeciw”.
Kierownik Referatu Inwestycji Wojciech Górny wraz z zastępcą burmistrza
Sławomirem Ratąjczakiem przedstawił szczegóły dotyczące projektu uchwały
w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań z zakresu zarządzania
publicznymi drogami powiatowymi, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego
protokołu. Następnie zastępca burmistrza Sławomir Ratąjczak wraz z Kierownikiem
Referatu Inwestycji Wąjciechem Górnym udzielił odpowiedzi na pytania, które między
innymi dotyczyły: wskazania, czy zadania ujęte w przedmiotowym projekcie uchwały
są ujęte w budżecie Gminy Mosina na rok 2013; wskazania źródeł ich sfinansowania;
wskazania projektów tracących swoją ważność; wskazania, czy w budżecie Gminy
Mosina są zagwarantowane środki finansowe na objazd ul. Sremskiej.
Komisja Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego wraz z gośćmi
przeprowadziła dyskusję na temat możliwości realizacji innych zadań niż wskazane
w projekcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań
z zakresu zarządzania publicznymi drogami powiatowymi.
W trakcie dyskusji, przewodnicząca obrad Maria Krause wyraziła żal, że Komisja
Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego o przejeździe transportu
z wiatrakami przez Mosinę dowiedziała się dopiero teraz i na marginesie omawiania
przedmiotowej uchwały.
Komisja Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego przyjęła w związku
z projektem uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań
z zakresu zarządzania publicznymi drogami powiatowymi wniosek nr 5 — 6 głosami
„za”, przy 2 głosach „wstrzymuj ących się”.

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ INWESTYCJI, MIENIA
KOMUNALNEGO I ŁADU PRZESTRZENNEGO:
1. Komisja wnioskuje, aby w ust. 1 paragrafu pierwszego projektu uchwały w sprawie

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia prawa
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użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, bonifikata wynosiła
70%.

2. Komisja wnioskuje, aby w ust. 2 paragrafu pierwszego projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia prawa
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, bonifikata wynosiła
50%.

3. Komisja wnioskuje, aby w ust. 3 paragrafu pierwszego projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia prawa
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, bonifikata wynosiła
50%.

4. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na udzielenie bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia prawa użytkowania
wieczystego w prawo własności nieruchomości wraz z ustalonymi
we wniosku nr 1, nr 2 i nr 3 wartościami bonifikat.

5. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu
Poznańskiego niektórych zadań z zakresu zarządzania publicznymi drogami
powiatowymi.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19.45.

protokołował przwyła

Piotr Sokołowski Maria Krause
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